
 
 

Circular No. 22068 

22nd May, 2023 

 

Dear Parents/Guardians,  

 

Third Staff Professional Development Day (Catholic Teachers’ Day) 

 

The Third Staff Professional Development Day will be held on Thursday 25th May, 2023 afternoon. 

Teachers will attend the Catholic Teachers’ Day programme held by the Catholic Diocese of Hong 

Kong. All classes will end at 12:00 noon on 25th May, 2023. Please advise your son to make good use 

of the time for revision and get prepared for the final examination.  

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175. 

 

Yours faithfully, 

 
Lee Ting Leung 

Principal 

 

22068 

敬啟者：                 

 

第三次教師研修日(天主教學校教師日) 

 

本年度第三次教師研修日將於二○二三年五月二十五日（星期四）下午舉行。教師將

出席由天主教香港教區舉辦的天主教學校教師日活動。當日課堂將於正午十二時完結。敬希

囑咐     貴子弟善用時間溫習，預備期終試。 

 

        如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話 : 27118175)。 

 

        此致 

各家長 

陳瑞祺（喇沙）書院校長 

李丁亮  啟 

二○二三年五月二十二日 

 


